
      
  

UPDATE MET BETREKKING TOT HET NIEUWE SPORTPARK 

 
Inleiding 
Na de vorige update, eind augustus 2021 openbaar gemaakt, hebben de besturen van VVI en Renado diverse 
malen gesproken met vertegenwoordigers van gemeente De Fryske Marren en met door hen ingeschakelde 
deskundigen. Dat heeft geleid tot een eerste, voorlopige, inpassingsschets. Afgesproken is om deze schets 
openbaar te maken, niet alleen aan de raad, maar ook aan belanghebbenden en belangstellenden. Wij menen 
er goed aan te doen een ieder via deze memo te informeren over de status van de inpassingsschets en de 
actuele stand van zaken in het proces om tot een nieuwe sportaccommodatie voor de beide 
voetbalverenigingen te komen.  
 
Mandaat tot verdere uitwerking van ‘de groene stip’  
Begin dit jaar hebben wij (de besturen van de beide voetbalverenigingen) via een stemming onder de leden het 
mandaat gekregen om ‘de stiplocatie’ uit te werken tot een ontwerp sportaccommodatie. Dit was het resultaat 
van het proces en de uitkomst van het selecteren van een voorkeurslocatie voor een nieuw sportpark voor VVI 
en Renado. De beide voetbalverenigingen zouden dit sportpark gezamenlijk moeten gaan gebruiken.  
 
Vervolg planontwikkeling – overleg met belanghebbenden en onafhankelijke advisering  
De besturen van beide voetbalverenigingen hebben de afgelopen periode onder leiding van gemeente DFM  de 
verdere inpassing opgepakt. Dat heeft geleid tot bijgevoegde voorlopige inpassingsschets. Om een eerste beeld 
te krijgen bij de maatschappelijke haalbaarheid van het ontwerpplan, heeft DFM zeer recent gesprekken 
gevoerd met direct omwonenden van het plangebied en aan het plangebied grenzende 
bedrijven/verenigingen. Daarnaast wordt de inpassingsschets op dit moment onderzocht op een aantal 
relevante milieu- en omgevingsaspecten (flora en fauna, bodem, licht- en geluidhinder). Op korte termijn vindt 
een gesprek met de Provincie Fryslan plaats over het conceptplan en de mogelijke invulling van de vrijkomende 
sportlocaties in Sint Nicolaasga en Idskenhuizen. Tenslotte wil DFM een verkeerskundig onderzoek laten 
uitvoeren om een beeld te krijgen van de potentiële verkeersbewegingen, vervoersstromen en 
ontsluitingsmogelijkheden. 
 
 
Reacties van de leden van de voetbalverenigingen  
Zoals hierboven toegelicht is de inpassingsschets een (eerste) resultante van het mandaat dat wij als besturen 
van VVI en vv Renado van onze leden hebben gekregen. In overleg met gemeente DFM is afgesproken dat het 
nu tijd is dat wij onze leden over het huidige conceptplan zullen informeren. Wij vragen jullie om hierover mee 
te denken. Reacties mogen tot en met 18 november 2021 gedeeld worden met bestuur@renado.nl en 
bestuur@vvidskenhuizen.nl. De reacties van de leden van beide verenigingen op de inpassingsschets worden 
gebundeld met de reacties die DFM van direct omwonenden, bedrijven en verenigingen hebben ontvangen. Na 
deze inventarisatie zullen wij (besturen van de beide voetbalverenigingen) samen met gemeente DFM, direct 
omwonenden en andere stakeholders om tafel om het maatschappelijk draagvlak te bepalen en zal onderzocht 
worden of een aanpassing van het plan noodzakelijk is. Wij zullen u daar voor het einde van dit jaar nog over 
informeren. 
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